
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 22/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
Αρ. απόφ. 635/96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Απόρριψη πρότασης του δημοτικού 
συμβούλου κ. Δ.Ζαμάνη για συζήτηση 
εκτάκτου θέματος » 

 
 Σήμερα 2 Δεκεμβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 28-11-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη. 
 Παρόντες                                               Απόντες              Παρόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Ι. Κουρουζίδης    ------------------ 
2. Μ. Ποτουρίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Κ. Βαφείδης Ε. Παναγιωτίδης  
4. Α. Δελαβερίδης  Ε. Σοφιανίδης  
5. Δ. Αδάμου    
6. Θ. Τέτος     
7. Ε. Λελεκάκης  Απόντες Πάρεδροι 
8. Κ. Πουλασουχίδης  Γ. Μπαλτζής 
9. Π. Καρασαββίδου  Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές  Θ. Δεμερτζίδης 
11. Α. Μαρκούλης   
12. Α. Καραντουμάνης   
13. Λ. Τάκης   
14. Ο. Σιδηρόπουλος 
15. Χ. Παπαγεωργίου   
16. Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα 
17. Β. Τσίλης 
18. Γ. Χιονίδης 
19. Δ. Ζαμάνης 
20. Μ. Αδαλόγλου 
21. Π. Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 635/96 
απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. 
Χ.Παπαγεωργίου και Φ.Γαλανούδη.  
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 644/96 
απόφασης προσήλθε ο κ. 
Π.Αγαθαγγελίδης. Κατά τη συζήτηση της 
υπ’ αριθ. 645/96 απόφασης αποχώρησε η 
κ. Π.Καρασαββίδου. Κατά τη συζήτηση 
της υπ’ αριθ. 646/96 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Δ.Αδάμου. Κατά τη συζήτηση της 
υπ’ αριθ. 654/96 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Δ.Ζαμάνης. 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ.Ζαμάνη ο οποίος είπε: 
«Πρόσφατα πήρα μέρος σε δύο διαγωνισμούς δημοσίων έργων. Το ένα έργο είναι 
σαν αυτό της οδού Βικέλα που χτίζεται από το Δήμο. Εγινε η δημοπράτηση στο 
Δήμο Ειρηνούπολης και ο Δήμος πέτυχε έκπτωση 63%, ανάδοχος δε αυτού του 
έργου είναι ο κ.Αγαθαγγελίδης. Επειδή πολλές φορές ακούστηκε εδώ μέσα ότι τα 
έργα που εκτελούνται είναι για το συμφέρον του Δήμου προτείνω να γίνει μία 
επιτροπή από τους τεχνικούς του Δ.Σ, να πάρει τη μελέτη του Δήμου Ειρηνούπολης, 
να πάρει τα εισηγητικά στοιχεία της οδού Βικέλα και να γίνει μία σύγκριση για να 
δούμε πόσο ο Δήμος επωφελήθηκε από την εκτέλεση του έργου αυτού με 
αυτεπιστασία. Ολοι επιθυμούμε τη διαφάνεια και νομίζω ότι η πρότασή μου αυτή θα 
γίνει ομόφωνα δεκτή». 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Τα τελευταία 5 χρόνια τριπλασιάστηκε η δουλειά που κάνει ο Δήμος. 
Ορισμένοι υπάλληλοι χρεώνονται στο κτίριο Κάππου συνεπώς μην μου λέτε 
πράγματα που είναι αυτονόητα.  Προφανώς θα έχει ένα διογκωμένο κόστος. Δεν 
σημαίνει ότι η αυτεπιστασία κάνει ακριβότερα έργα είναι συνειδητή μας επιλογή. 
Είναι σε γνώση όλων. Ούτε εσείς εκπροσωπείτε εδώ συγκεκριμένη επαγγελματική 
κατηγορία. Μας ενδιαφέρει όλους η οικονομία, η διαφάνεια αλλά και η ποιότητα των 
εκτελεσθέντων έργων. Δείτε τις εργολαβίες που έχει κάνει στην αρχή η ΔΕΥΑΒ και 
μη μου πείτε για καλύτερη επίβλεψη. Δεν σας προσβάλλω κ.Ζαμάνη κι αν θέλετε 
ανακαλώ. 
Πρόεδρος: Υπάρχει μία πρόταση σύστασης επιτροπής για τη διερεύνηση των 
οικονομικών δεδομένων σε σύγκριση μ’ ένα αντίστοιχο έργο που γίνεται σ’ έναν 
άλλο Δήμο. 
Ποτουρίδης: Το ένα έργο είναι στα χαρτιά και το άλλο είναι κτίριο.  
Πρόεδρος: Αυτή τη στιγμή γίνεται μία πρόταση και θ’ αποφασίσει το σώμα. 
 Ποιοί συνάδελφοι συμφωνούν να συζητηθεί το θέμα; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι. 
Κ.Γκαβαϊσές, Ο.Σιδηρόπουλος, Β.Τσίλης, Γ.Χιονίδης,  Δ.Ζαμάνης, Μ.Αδαλόγλου. 
Πρόεδρος: Ποιοί συνάδελφοι διαφωνούν; 
  Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου, Μ.Ποτουρίδης, Κ.Βαφείδης, Α.Δελαβερίδης, Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, 
Κ.Πουλασουχίδης, Π.Καρασαββίδου, Α.Μαρκούλης, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Δ.Ζαμάνη. 
2. - Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
3. - Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

 Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 Απορρίπτει την πρόταση του δημοτικού συμβούλου  κ. Δημητρίου Ζαμάνη 
για συζήτηση εκτάκτως του θέματος σχετικά με τον καταρτισμό επιτροπής, από 
τεχνικούς του Δ.Σ, για τη διερεύνηση οικονομικών δεδομένων κατασκευής του 
Δημοτικού κτιρίου κληροδοτήματος Κάππου με αντίστοιχο γειτονικού Δήμου. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 635 / 1996 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Μ. Ποτουρίδης           Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Βαφείδης                Χ. Παπαγεωργίου 
Α. Δελαβερίδης           Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 
 
 
 
      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
ΑΝΤΩΝΙΟΣ  ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ 

Δ. Αδάμου                    Β. Τσίλης 
Θ.Τέτος                       Γ. Χιονίδης 
Ε. Λελεκάκης              Δ. Ζαμάνης 
Κ. Πουλασουχίδης     Μ. Αδαλόγλου 
Π. Καρασαββίδου       Π.Αγαθαγγελίδης 
Κ. Γκαβαϊσές 
Α. Καραντουμάνης 
Λ. Τάκης 
 
 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  19 - 12 - 1996 

                                                  Ο Αναπληρωτής  Δημάρχου 
 
 
 
 
       ΑΓΑΘΟΝΙΚΟΣ  ΔΕΛΑΒΕΡΙΔΗΣ 
 
 


